

Referat af bestyrelsesmøde den 20. april 2022

Deltagere: Dorte, Ken, Bente, Louise, Hanne, Gerd, Tia, Jon og Christina

Dorte: Formand

Ken: Kasser og næstformand

Christina: sekretær

Hanne, Dorte og Ken: Forretningsudvalg

Bente: Stævneudvalg og cafeteria udvalg

Hanne Sponserudvalg

Dorte: Aktivitetsudvalg

Materialeudvalg nedlægges

Louise: Beriderelevansvarlig

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

- Godkendt

2. Siden sidst fra ledelse og administration v/Jon og Tia

- Der er obs på stigning på forhøjet forbrug i forbindelse med prisstigninger på vand og varme.

- Der skal repareres barrierer i elevhallen samt bundene skal rettes op i alle ridehuse.

3. Meddelelser fra formanden

- Vi fik EU støtte til vores græsarealer sidste år. Nu er der kommet nyt i forbindelse med at søge nye midler, så alle vores egne heste skal registreres med chip og opdateres når heste kommer ind og ud.

Sakobo har lavet om således at de 1,7% er nu indregnet i vores priser på hjemmesiden. Det er opdateret med de 5% som kommende prisstigning.

Der skal kigges på budget for 2022.

Charlotte starter undervisning i ryttermærke op igen. Der kom ikke nok tilmeldinger til Ryttermærke 1 og 3 i april/maj, så der kommer nye datoer efter sommerferien. Det er nu muligt at tage tre ryttermærker.

4. Prioriteringsliste

- 4.1. Dressurbanen i haven og trailerbanen (vi vil gerne have lavet nye bunde, samt få sat en ekstra pumpe på så vi kan vande de udendørs baner. Dette kommer på prioriteringslisten. Der skal laves en undersøgelse for hvad det er for en bund vi søger tilskud til samt et budget for udgifterne for dette. Jon undersøger dette.

- 4.2. Ny harve (den har vi fået sammen med traktoren)

- 4.3. Evt. Folde ved det trekantede område ved privatfoldene. Der er lavet 2 nye folde, men der var enighed om, at det er en god ide og at lave folde på det trekantede område, så der bliver mulighed for at lave rotationsordning mellem foldene, så græsset får mulighed for at reetablere sig. Når foldene på det trekantede område er etableret, tager bestyrelsen op, om elevhestene evt. må bruge dem i weekenderne.

- 4.4. Udskiftning af solarielamper kommer på prioriteringslisten

5. Meddelelser fra udvalgsposter

- 5.1. Forretningsudvalg – herunder økonomisk rapport. Intet nyt, ud over der er overskud fra sidste års budget. Der kommer en prisstigning på 5% gældende fra 1. maj 2022. Det undersøges om der er fonde der vil bidrage til drift.
- 5.2. Stævneudvalg Der var stævne i april, der var fint overskud og mange store roser for arrangementet og den nye barriere fik stor ros. Der er samme antal stævner i år som sidste år.
- 5.3. Aktivitets og elevskoleudvalg Aktivitetsudvalget, der er lagt frivillige lister ud til næste elevstævne. Der sidder kun tre i dette udvalg, og der opfordres til at flere melder sig. Konsekvensen er at der bliver et mindre stævne i år hvis der ikke kommer flere deltagere i aktivitetsudvalget. I Elevskolen er der arrangeret pudseday, som var en stor succes. Der begynder at ske en del flere ture parterne imellem.
- 5.4. Cafeterieudvalg
- 5.5. Marketing- og sponsorudvalg hos Horse har vi fået sponsorgaver, men vi undersøger hvem der kunne give sponsorgaver til næste stævne. Vi vil gerne give noget for at få noget.

6. Endnu ikke brugte bevillinger:

- 6.1. Friluftrådet – 37.221 til agilitybane (ikke udbetalt) – udløber 28/11/22 Vi mangler nogle handy forældre der kan bruge en to tre dage til at lave denne bane. Christina undersøger via parterne om der kan samles et team, der kan stille op og lave dette. Anders kan muligvis hjælpe til dette.
- 6.2. Bydelspuljen – 7.500 til grus/flis omkring agilitybane – skal tjekkes op
- 6.3. Emil Sylvest Udlejregaards Fond – max. 50.000 til handicaphest (ikke udbetalt) Denne bevilling er brugt til Plet til elevskolen.
- 6.4. 2:1 puljen - 199.167 kr. til renovering af barrierer i stor og gammel ridehal (ikke udbetalt) barrieren i stort ridehus er færdigt. Elevridehallen sættes i gang, når hestene kommer på døgnfold.

7. Hvad skal prioriteres ifm fonde, 2:1 etc. ansøgninger i 2022?

Dressurbanen i haven og trailerbanen søges via fonde.

Der søges om belægning hos 2:1 mellem elevstalden kort og lang stald.

8. DRF's ordinære repræsentantskabsmøde i Middelfart 2/4.

Der var en god stemning, formanden blev rost. Der var styr på det hele. Der er kommet et tilbud omkring VM i Herning, hvor vi kan komme afsted som gruppe.

9. DAR klubbøj beridereleverne står for dette. Der er ikke sket mere siden, så det bliver fjernet. Christina undersøger om der kunne være interesse i at lave klubbøj for parterne.

10. DAR hjemmeside - Christina opdaterer med elevhestene, samt kigge på om der er andet der skal opdateres.

11. VM i Herning Louise laver opslag til de forskellige FB sider og høre om der er nogle forældre der vil arrangere ture.

12. Eventuelt

Den første mandag hver anden måned holdes der bestyrelsesmøde kl. 19.00

Næste møde mandag den 27. juni

Dernæst

5. september

7. november

9. januar

6. marts